

尊敬的华夏爱迪生中文学校家长，

2024年9月15日正常上课。本周为开学第二周。

时间：1:30 - 5:20pm

地点：Edison High School (50 Blvd of Eagles, Edison NJ 08817)

开学第二周

- ◆ 成人文体课开始上课。退课、转课请于本周完成。
- ◆ 第一节手工课、第二节钩针课将会在餐厅进行公开课展示。欢迎同学和家长前往参与。
- ◆ 学校活动、包括每周通信将会在校级家长群里同时发布。家长一群已满，请扫附件中的家长二群二维码加入。
- ◆ 为提高中文类课程教学效果，学校将大力推广班妈/班爸制度。主要职责是在几个重大活动中协助老师，并加入家长会代表本班家长加强和学校的联系和沟通。班妈/班爸将免除家长值班任务。请扫附件中的PTA二维码加入。
- ◆ 家长值班每学期一次，请按链接选择合适的时间和项目：
<https://www.hxedison.org/ParentDutySignup.html>

近期活动

◆ 华夏第23届田径运动会将于10月5日在Clark的Oak Ridge Park举行，报名截止9月22日。报名表连接：

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLScE_BdGIFOlX1ycLXNoeYkME1qncxGjMqJpe3iohsl7pdKANA/viewform?vc=0&c=0&w=1&flr=0

另外，在这里分享一下我们学校马力平班和AP班刚刚获悉的好成绩。感谢我们的老师，也恭喜取得好成绩的同学们！

- ◆ 中文AP班2024年一共27位同学，其中5分17人，4分3人，3分1人，没有参加考试或者没有回复统计6人。
- ◆ 爱迪生分校获得2024年由马力平工作室颁发的龙年新春诵读创意奖。

明天见！

校长 李晶

Dear all Huaxia Edison Families,

We have regular class tomorrow on September 15, 2024. It is the second week of the school year.

Time: 1:30 - 5:20pm

Address: Edison High School (50 Blvd of Eagles, Edison NJ 08817)

Week 2 announcements

- ◆ Adult cultural classes start this week. If you need to make any changes to the enrolled class, please do it this week.
- ◆ Crafts class in the first period and crotches class in the second period will be conducted in the cafeteria and open to all students. Please feel free to join and make some crafts in celebration of mid-autumn festival.
- ◆ In addition to the WeChat group for each chinese class, there is a WeChat group for the entire school. Please scan the attached QR code to join the school level group.
- ◆ There is a PTA group for parents who would like to be more involved in school activities. QR code is attached as well for interested families.
- ◆ Parent duty is once a semester. Please sign up for the time slot that fits your schedule.
<https://www.hxedison.org/ParentDutySignup.html>

Upcoming activities

- ◆ The 23rd Huaxia Track & Field will be held on Oct. 5th at Oak Ridge park in Clark, NJ. Follow the link to register.

We would also like to announce some recent good news:

- ◆ Of the 27 students enrolled in AP Chinese in 2023-2024 school year, 17 got 5, the highest score. Many thanks to our teacher and congratulations to the Chinese AP class.

See you tomorrow!

Jing Li (Principal of Huaxia Edison Chinese School)

Email: principal@hxedison.org